
Consulta pública prèvia sobre el decret de composició i funcionament 
intern dels òrgans urbanístics col·legiats de la Generalitat 
 

Senyors, 

En referència als punts proposats per a debat hem de dir que estem totalment d'acord en la creació 

d'una Comissió especial per a l'àmbit del Penedès i que aquesta sigui coincident amb el de la 

corresponent demarcació veguerial. 

Per altra banda, no trobem cap mena d’objecció a que la Secretaria d’Habitat Urbà i Territori sigui 

present a la Comissions d’Urbanisme representada pel seu secretari o per a qui ell designi. 

Seguint els punts proposats, aquestes son les nostres reflexions:  

El sistema d'organització territorial de les CTUs son adequats. 

Creiem que la participació dels col·legis professionals ès prou important per a encabir a tots aquells 

que no hi siguin actualment i que ho reclamin, així com qualsevol altra òrgan que treballi per a la 

organització territorial i urbanística de Catalunya i que a hores d’ara no hi sigui representat. 

Trobem positiu ampliar el nombre de vocalies a ocupar en les diferents comissions per tal de crear un 

debat coherent, transversal i plural pel bé de l’ordenació del territori del nostre país. 

La diversitat geogràfica de Catalunya fa difícil que en un número petit de CTUs es pugui decidir 

correctament el seu urbanisme propi. 

Creiem adequat l’adaptació de les comissions a les vegueries o àmbits territorials perquè a l’hora 

s’adequa a la diversitat territorial i geogràfica que presenta Catalunya sobretot a nivell físic però 

també a nivell humà, social i econòmic.  

Un apunt que sol·licitaríem ès que a les CTUs on calgui revisar més temes en sòl no urbanitzable es 

faci. Hi ha zones de Catalunya on ès més important o rellevant tractar el sòl no urbanitzable davant 

de l’urbanitzable i moltes vegades a ser punts al final de l’ordre del dia es passen de forma més 

ràpida i, potser caldria avaluar-los amb més deteniment. 

Per altra banda, damnaríem a la Comissió que els temes a tractar ja arribin suficientment treballats 

per part del Departament de Territori, ho aclarim: algunes vegades han arribat temes que per volum 

de contingut, o per urgència d’incloure’l a l’ordre del dia, o per la importància que pot tenir la decisió 

d’aprovació d’un tema concret, als membres de les CTUs no ens ha estat possible prendre una 

decisió en aquella mateixa comissió i ho hem hagut de posposar per a la següent.  

Finalment, demanaríem que la documentació sigui penjada en temps suficient per a poder-la avaluar 

abans d’arribar a la sessió de la Comissió corresponent.  

Atentament, 

 

Elena Rodríguez Armalé 
Presidenta del Col·legi de Geògrafs de Catalunya 

 
 


